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Vi har haft ett extrainsatt sektionsmöte för att diskutera hur vi ska göra med  
fotbollsskolan och kommit fram till följande: 

 
Som en effekt av COVID-19 har vi beslutat att inte anordna någon fotbollsskola i år. Orsaken till detta 
är det osäkra läget kring både underlaget av deltagare liksom de ekonomiska förutsättningarna, men 
kanske framförallt på grund av bristen på ledare gör att vi inte kan genomföra fotbollsskolan med 
den kvalitet som vi både vill upprätthålla och som man ska kunna förvänta sig av oss.  
 
I och med Corona-läget så hade fotbollsskolan krävt fler ledare än tidigare år för att kunna dela upp 
barnen i mindre grupper och på det viset följa de rekommendationer fotbollsförbundet angett. 
VI hade ansökt om 16 feriearbetare (vilket är vad vi hade behövt ett vanligt år, utan Corona) från 
kommunen men har tyvärr bara blivit tilldelad 6 st. Detta innebär att vi skulle behöva finansiera minst 
10 personer själva vilket vi inte har budgeterat för. 
 
Vi tycker att fotbollsskolan är en väldigt viktig aktivitet både för oss som förening, men framförallt för 
alla de barn som har ett intresse för fotboll. Därför är detta beslut naturligtvis tråkigt att fatta, men vi 
ser inga möjligheter att bedriva fotbollsskolan på ett bra sätt där vi kan möta både förväntningar och 
rekommendationer liksom krav.  
Vi hoppas dock kunna anordna någon annan mindre aktivitet efter sommarlovet om läget ser 
annorlunda ut och restriktionerna släppts på.  
 
Därefter tar vi nya tag och ser fram emot fotbollsskolan 2021! 


